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Zápis provedla: Nina Vejsadová 

Prezenční listina 

Delegáti: 

 Zdeněk Horák Prezident 

 M. Komoň, V. Vrba Silicon Hill 

 M. Dzurov  Pod-O-Lee 

 J. Rajdl  Klub Sinkuleho koleje 

D. Koudelka  Buben 

O. Ulman  BION 

P. Bendová  HIC 

A. Chrastinová Klub Čajovna, STOH 

R. Jedlička  Křesťanský klub 

O. Vrzal  ISC 

J. Novák  IAESTE 

R. Pernicová  AS ČVUT 

M. Půlpitel  AS FEL 

J. Mašín  AS FD 

 
Hosté: L. Vokáč (Nexus), N. Vejsadová (Neeja), S. Šmejkal (Standa), Lucie 
Kovářová, Petr Ducháček, Dominik Franěk, Radovan Igliar (Proteo) 
 
Omluvili se: J. Nábělěk (Orlík), Jan Novotný (Ch.Bridge), Vít Janovský (FBMI), 
T. Martinka (AS ČVUT) 
 
Neomluvili se (nebo se omluvili pozdě): P. Zelinka (Rádio), 
R. Šalomon (Sport. klub), David Sýkora (AS FS), ?????????? (AS FJFI) 

Program zasedání 

1) Schválení nových stanov klubu STOH a PodOLee 

2) Rozpočet centrály SU na 1. pol 2007  

3) Zpráva kontrolní komise o výsledku kontroly 

4) Změna nazvu Klubu Sinkuleho koleje (úprava stanov) 

5) Různé 
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Začátek schůze – 19:30 

Žirafka tu není, ale delegovala hlas. právo za HIC na Standu 

Vašek Vrba delegován za SH (místo Martina Komoně) 

OHP1 : 13 --- Jsme usnášeníschopní 

 

1 Info 

Obsazení deleg. míst v parlamentu: zrevidujeme kdo tu 3x nebyl (nebo 1 rok) 
a uvidíme, jestli nám někdo nevypadne... pravděpodobně to hrozí Chaos 
Bridge a AS FS... 

 

Koncert – přípravy probíhají... do konce týdne Neeja pošle počet lístků, které 
na každý klub připadají 

 

Honzovi Gruberovi podklady předá Cze do konce příštího týdne 

 

Výjezdko --- zájem je (bude to hodně jinak než minule) 

 

May Dej 2008 --- bude 3. 5. 2008, všichni jste srdečně zváni --- bližší info 
David Koudelka 

 

Softwarová policie: potenciálně velký problém, řeší se průsery od 1000 TB 
warezu, SH má v tuto chvíli 997 TB ... schůzka se zástupci SH proběhne v 
nejbližší době (Martin Komoň zařídí účast kompetentních lidí z SH) … 
následně proběhne schůzka i s ostatními kolejními kluby 

 

AT 2008 --- O2 odmítlo být generálním partnerem, takže v tuto chvíli 
hledáme náhradu. Pokud by měl někdo nějaký tip, sem s ním. 

 

                                        
1 Počet osob s hlasovacím právem. 
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2 Představeni noví delegáti parlamentu 

Martin Dzurov (Pod-O-Lee) 

Ondřej Ulman (BION) 

Ondřej Vrzal (ISC) 

 

3 Schvalování zápisů 

Hlasování o zápisu z 27. 3. 2008 

OHP: 13 

9 : 0 : 4 

schváleno 

 

Zápis z 26. 6. 2007 (Czenda ho poslal pozdě) … bude schválen příště 

 

4 Schválení Interních předpisů 

Předpis o obsazení del. míst ve studentském parlamentu 
 (Zvýšen počet míst pro kolejní kluby, snížen pro zahraniční) 

20.04 přišel Jirka Mašín 

OHP : 14 

13 : 0 : 1 

schváleno 

 

Předpis o RSS (Rada studentských samospráv) 

OHP : 14 

14 : 0 : 0 

schváleno 
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5 Vyhlášení Fondu Projektů (FP) 

Vašek Vrba: promyslet zrušení oficiální grantovky (IGS) 

Cze: Máme tu cca 260 000 Kč 

 

přichází Žirafka : Standa ztrácí hlasovací právo 

 

Martin Půlpitel si myslí, že IGS byla lepší, že FP je neprůhledný... kdo pozná 
jaký projekt je dobrý? 

Olymp: FP je efektivnější (ve smyslu že jsme schopní to udělat za tolik, ale 
zvládneme to i za míň..) 

Vašek Vrba : pokud někdo chce, tak ať pomůže „přerozdělovat“ … 

Proběhla diskuze o částce, zda-li tolik peněz „rozpustit“ najednou nebo zda je 
rozpouštět „postupně“ popř. mít nějakou její část jako „rezervu“ → nakonec 
domluva na částce 140 000 Kč 

Své projekty můžete posílat na adresu centrály (su@su.cvut.cz)  do 13.5. 
23:59  … pište přiměřeně stručně (kolik chcete a na co a jaké by z toho měly 
být výsledky) 

 

6 Stanovy AVC 

Lucka: Minule parlament schválil záměr založení klubu AVC, stanovy byly 
dodány do parlamentu včas... jsou podobné jako ty, co má HIC, AVC funguje 
samostatně (jako o. s.) cca 1 rok  … rádi bychom do SU 

Maťo: kde máte sídlo? 

Lucka: Studio na SH, jinak Gorazdova 15 

Informace o radě: rada je rozhodovací orgán občanského sdružení …  
v klubu, který vznikne pod SU, jsou orgány jen předseda, místopředseda 
a představenstvo … 

Vašek Vrba: může nastat situace, že členem o. s. bude někdo, kdo není 
členem SU? 

Czenda: Podle stanov ne všichni členové o. s. jsou členové klubu pod SU … 
a to  je (může být) problém... Jak se tohle bude řešit? 

… po menší diskuzi se dohodlo, že člen o. s. AVC – ČVUT bude automaticky 
členem SU a v „přihlášce“ bude mít „kolonku“ na to, pokud s tím nebude 
souhlasit.... 

Žirafka: jak se AVC postaví k dokumentu který je na Vašich www stránkách a 
ve kterém je napsáno, že SU AVC – ČVUT o. s. škodí? 
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Mag: My to opravíme do 10.5 tak, aby to bylo „bez emocí“… (pozn. ten 
článek) 

Vašek Vrba: co když bude členem (i !!!) SU jen 5 členů a pak defacto nikdo? 

Ondra Bartas: to by mělo být jedno v okamžiku, kdy bude hotová práce, 
která byla SU slíbena... 

Vsuvka : Bylo zopakováno, co bude AVC pro SU URČITĚ DĚLAT : Studentský  
ples, Ahoj Techniko, Strahov Open Air, koncert k 10 výročí založení SU, 
MayDej … ostatní akce (zejména klubové) po domluvě... 

Mag – reakce na Vaškův dotaz : nemůžu vyloučit, že přijde x lidi a řekne „my 
nechceme být členy SU“ … nováčkové nemají problém s minulostí, ale „staří 
členové“ s tím možná nějaký problém mít budou 

Vašek Vrba: jak to bude v případě, že půlka členů bude v SU a půlka ne … co 
se týče konektivity --- o. s. Může dělat komerční aktivity, které se nemůžou 
provozovat na akademické síti. 

Ondra Bartas: My máme i zaplacenou komerční konektivitu a komerční 
aktivity je možné dělat přes ni. 

Vašek Vrba: když se stanete členem SU, nebudete požadovat studio 
na bloku 8? 

Lucka: Není potřeba. Techniku si půjčujeme od VICu a CESNETu, studio 
máme na bloku 1. 

Mag: Ale samozřejmě klub SH může přijít s tím, že chce něco natočit a půjčí 
nám na to svou techniku, to pro nás není problém a můžeme se o tom bavit. 
Ale jinak není potřeba. 

Vašek Vrba chce udělat z tohoto postupu při přijetí klubu pod SU „precedens“ 

 

„SP  souhlasí se stanovami klubu AVC v předložené podobě se 
změnami v paragrafu 3, bod 2“   

OHP: 14 

13 : 1 : 0 

Schváleno 

 

„SP se usnáší, že při přijetí dlašího o.s. bude postupovat stejně jako 
v případě AVC-ČVUT o.s.“    

OHP: 14 

1 : 11 : 2 

neschváleno 
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7 ORSE s.r.o. 

Standa: podklady byly dodány včas … problém je v tom, že není 
odsouhlasena účetní závěrka za rok 2006 … je to částečně moje chyba … 
účto za 2006 a 2007 v Orse s.r.o.  mi drží v Táboře na finančním úřadě 
(...kontroly z finančáku jsou tu pořád... ale pokutu jsme nikdy nedostali....)  
… chodím do archivu na FÚ kvůli reklamacím... 

Hospodaření společnosti: Orse s.r.o. generuje velmi malý zisk … plní všechny 
zákonné povinnosti ... vedeme účetnictví SU a několika dalším subjektům, 
provozuje se přes nás Strahov Open Air, R.Akropolis už neřešíme, neřešíme 
už ani vydávání Středníku...  občas řešíme něco pro náš Obecní úřad … 

Orse má teď 2 zaměstnance … Standa má plat 8000 Kč hrubého 

1 jednatele má Orse s.r.o. proto, že nikdo jiný o to nemá zájem 

 

„SP2 schvaluje účetní závěrku Orse s.r.o. za rok 2006“ 

OHP : 14 

10 : 0 : 4 

Schváleno 

 

„ SP schvaluje účetní závěrku Orse s.r.o. za rok 2007“ 

OHP : 14 

9 : 0 : 5 

Schváleno 

 

Hospodaření: 

- Vašek: smlouva o účetnictví... jak to s ní bylo? Jak mohla být 
podepsaná smlouva 3.1 když to byl Czenda zvolený v 9 večer a pak 
jsme šli na pivo … 

- Standa: nestojím si za tím, že to bylo podepsané 3.1, možná už to 
bylo podepsané 4.1. … Czenda mi podepsal smlouvu a já jsem mu ji 
sebral … Co je podstatné : smlouva byla uzavřena, smlouva je 
platná... obě smluvní strany jsou s tím v pohodě, se smlouvou souhlasí 
… Pokud máte se smlouvou nějaký problém, já se nebráním tu 
smlouvu zrušit a podepsat s SU novou... ta smlouva se iterovala 
od ledna 2006 … 

                                        
2 Studentský parlament 
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- Czenda: já se smlouvou problém nemám, podle ní fungujeme 

- Vašek Vrba: podepsal jsi to zpětně, nic jsi nikomu neřekl 

- Czenda: Ano, omluvám se za to, že smlouva byla podepsána bez 
vědomí parlamentu, nicméně ta smlouva šla do parlamentu ještě za 
Digriho. Tehdy podepsána nebyla a účetnictví fungovalo na dobré 
slovo. 

- Standa: nedořešilo se to proto, že jsem ji tenkrát neposlal 
do konference 3 dny předem... tím se to zamázlo 

- Vašek Vrba: chci aby prezident nepodepisoval smlouvy zpětně, 
a pokud to udělá, aby o tom informoval parlament... 

 

8 Zpráva Kontrolního výboru o SH 

Neeja: na posledním parlamentu jsem říkala, že parlamentu pošlu email 
o tom, abyste navrhovali svá řešení... to se stalo, ale jediný, kdo něco navrhl 
byl Proteo... nevím co si o tom myslet... klidně se pojďme domluvit, že to 
řešit nebudeme, ale nerada bych aby to vyšumělo...  takže... co s tím 
budeme dělat? 

Standa: Problémy, které jsou ve zprávě, stále trvají. Zálohy bez DPP, SiHi – 
nezapočítávají se pohledávky, problémy se schvalováním financí, materiály 
jsou veřejně dostupné, představenstvo veškeré informace má 

Vašek: Jo, v klubu je plno problémů, na těch představenstvech je poněkud 
divadlo, ale vůle ke změnám tam je. Je potřeba se domluvit s novým 
vedením. 

Žirafka: No, jo ale to by nový předseda musel být magor – všechno házíte 
na nový vedení. 

Olymp: Jde o to, že ty podezřelé transakce jsou tam pořád a problémy dále 
narůstají. 

Vašek: Navrhněme řešení. 

Cze: No to jste měli právě napsat do tý konferky (parlamentu). Kůže jedny 
líné! :-) 

Olymp: Řešením je zakázat těm zapleteným lidem přístup k financím. 

Standa: Dneska jsem dostal to torzo účetnictví, co SH předal. Tady jsou 
nějaké zajímavé zálohy, se kterýma nevím, co mám dělat. 

Vašek: Vysvětluje, jak funguje představenstvo a kancelář. 

Standa: Vidím dvě možnosti řešení: centrála má možnost SH pozastavit, nebo 
může prezident zbavit představitele všech pravomocí. 

Martin Půlpitel: Proč, když víte, že je tam ten problém, proč s tím nic 
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neděláte, Vašku? 

Neeja: Tak, co s tím uděláme? 

Czenda: Představenstvo SH schválilo, že bude požadovat po SiHi zaplacení 
nájmů. Dneska odešla do SiHi další platba, přestože od SiHi žádné peníze 
nepřišly. Proto všechny odchozí platby SH musím ode dneška autorizovat i já. 

Vašek: Představenstvo je rozhádáné. 

Olymp: V tom případě je potřeba ještě vzít pokladnu a zablokovat karty. 

Standa: Karty nejsou problém. 

Cze: Na pokladnu se dá docela dobře domluvit se sekretářkou, že bude 
muset všechny transakce hlásit. 

 

„SP omezuje nakládání s financemi klubu SH tak, že všechny 
transakce musí schvalovat prezident SU“ 

OHP 14 

11 : 0 : 3 

schváleno 

 

„SP rozhoduje, že prezident SU převezme bezodkladně veškeré 
dokumenty SH“ 

OHP 14 

13 : 0 : 1 

schváleno 

 

Radka: jaký dopad to má na projekty? 

Czenda: Žádný. Jen navíc budu mít autorizační právo ke schvalování financí 
já. 

Vašek: Vím, že centrála neplatí SiHi kvůli tomuto problému už delší dobu 
telefony. Ale SiHi dluží peníze SH. Uvidí ty peníze, které nezaplatila centrála 
SiHi někdy SH? 

Czenda: Samozřejmě. Na SH prachy za telefon dojdou, ale nebudou 
proplaceny SiHi. 

Adélka: Proč Radek Šalomon nezaplatí peníze ze svého? Svého času musel 
Lukáš Bělovský zaplatit cca 10 000 Kč, které ztratil, proč Radek ne?! 

Standa: Můžeme prodat Radkovi SiHi za 1 Kč a on pak bude ručit za ty 
prachy co dluží Sunii.  Ale obávám se, že na to nepřistoupí. 

V listopadu loňského roku Czenda vyzval Radka, aby vyhlásil úpadek 
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společnosti SiHi s.r.o. Radek to neudělal. 

Vašek chce aby Czenda sepsal něco pro členy o tom co se stalo a že pro ně 
se nic nemění, že SH není pozastavený a že jediný co se mění je, že Czenda 
musí schvalovat finanční transakce.... do 10:00 dopoledne (+ do té samé 
doby budou i vyměněný zámky v zasedačce a zabavený archiv...) 

 

 

9 ČVUT a pozemky (Jirka Mašín) 

Na senátu se řešilo, že je podaná určovací žaloba na pozemky ČVUT, týká se 
to kromě jiného celého Strahova. Začalo to v AS na 26. 2., kdy Kaspik vylekal 
rektora, že je podaná určovací žaloba. 

Standa: Na SH proběhla diskuze čí je buzerák, ale zjistil jsem, že pozemky 
jsou zaplombovaný. Řízení vyvolalo hlavní město Praha proti ČVUT, zavolal 
jsem na katastrální úřad a tam mi řekli, že je podaná nějaká žaloba. Z toho 
jsem vydedukoval, že je požádaná určovací žaloba na získání pozemků. 
A Kaspik se tím pochlubil rektorovi 

Jirka: Rektor se vylekal. Bylo zjištěno, že se jedná o všechny pozemky mimo 
zastavěné plochy. Na SH to znamená, že parcely pod barákama nejsou 
problém, ale ostatní pozemky jo. Prorektor Pavlík o tom velmi obšírně 
informoval, nicméně neukázal žalobu. Ta se opírá o zákon o restitucích. 
Ovšem se nezjistilo, jaké je aktuální znění toho zákona, protože je hodně 
novelizovaný. Stav věci tedy znáte. Mám tady seznam lidí, se kterýma 
bychom se o tom měli pobavit a provést nějaké další kroky. V zákoně je, 
že pokud současný vlastník neužíval pozemky, a neužívá je dodnes, mohou 
být tyto vráceny původnímu majiteli před rokem 1947(?), což je MHMP3. 
Nicméně pozemky jsou využívány. 

Radka: Něco takovýho zkusil magistrát už jednou a bylo to zamítnuto, teď to 
zkouší znova. A pror. Pavlík chce Strahov prodat už dlouho. 

Standa: Co třeba schválit usnesení: Studentský parlament vyzývá ČVUT, aby 
se zbavilo všech lidí, kteří zavinili pozemkovou krizi, ...a pak třeba něco, že 
SU vyzývá magistrát. 

Vašek: My jsme vlastně spoluvlastníci, takže do toho sporu můžeme vstoupit 
– naše možnosti nejsou až tak malé. 

Standa: ČVUT si musí uvědomit, že povídáním na senátě se to nevyřeší. 
Když přijde SU za novinářema s tím, že MHMP chce připravit ČVUT o 
pozemky, pak to má smysl. 

Radka: Ale všechno, co je pevně na baráku je součást budovy a patří to 
majiteli. 

                                        
3 Magistrát Hlavního Města Prahy 
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Standa: Jo, ale my máme s ČVUTem podepsanou smlouvu, která říká zhruba 
tolik, že co si koupí ČVUT je ČVUTu, a co si koupí SU je SU. 

Radka: Pokud by to město chtělo použít pro veřejně prospěšný účel, tak to 
vyvlastní. 

Standa: Měli bychom to uzavřít s tím, že se o to SU zajímat bude nebo 
nebude. 

Jirka: Tak se přihlasme lidi, kdo se toho chce účastnit 

- Centrála, Jirka, Martin Půlpitel, Radka Pernicová 

Vašek: Tak to můžem rozšířit mezi členy. 

Standa: Katastry jsou na netu, najděte si tam koleje a zjistíte, co je 
zaplombovaný. 

Martin: Nejdřív je potřeba zjistit informace. 

 

Odchází Standa a Žirafka. 

 

  

..........................................Konec zasedání................................................ 

 

 


